

25 May 2020

Dear Customer,

Change of the Internet Stock Trading Platform

We will launch a new Internet stock trading platform with effect from 1 June 2020. A new “Internet Trading Password” will be sent to your registered email in the afternoon of 29 May 2020.

In the new platform, the system will send a “one-time password” to your registered email each time you log in to your Internet Trading account. The existing two-factor authentication “eBrokerKey” will be permanently suspended. To ensure successful login, you can log in from 2p.m. to 6p.m. on 30 May on a trial basis or well before the pre-opening session on 1 June.

If you do not receive the “Internet Trading Password” before 4p.m. on 29 May, please contact your Account Executive or Customer Relationship Manager as soon as possible.

Please ensure your registered email address is valid and if necessary, notify us in writing with any update.

Should you have any enquiries, please contact Account Executives or Customer Relationship Managers.

Yours faithfully,
Delta Asia Securities Limited

親愛的客戶：

更改網上股票交易系統平台

本公司將於 2020 年 6 月 1 日推出全新網上股票交易系統平台，並於 5 月 29 日下午時段透過電郵方式，發送新的「網上股票交易平台密碼」至閣下的登記電郵。

在新的交易平台上，閣下每次登入賬戶時，我們將以電郵方式發送「一次性認證碼」，而現時的雙重認證應用程式「eBrokerKey」將永久停止使用。為確保順利登入，閣下可於 5 月 30 日下午 2 時至 6 時嘗試登入，或於 6 月 1 日開市前預先登入。

如閣下於 5 月 29 日下午 4 時前仍未收到本公司發出有關「網上股票交易平台密碼」的

電子郵件，請盡快聯絡經紀或客戶經理。

請閣下確保在本公司登記的電郵地址仍然生效，如有需要，請盡快以書面形式通知本公司更新有關資料。

如閣下有任何疑問，請與經紀或客戶經理聯絡。

滙業證券有限公司 謹啟

2020 年 5 月 25 日

New Internet Stock Trading Platform Login Instructions 新網上股票交易系統登入簡介

1. Before logging in to the Stock trading platform, please make sure you have a set of "Client Code" and "Password".

登錄網上股票交易系統之前，請確保您有一組「客戶號碼」及「密碼」。

We will send the new "Internet Trading Password" to your registered email.

透過電郵發送新「網上股票交易平台密碼」電子郵件，於閣下在本公司登記的電郵地址。



For security reasons, the attached PDF letter is password-protected. Open it with a password using the first six digits of your registered identity document number or business registration number (including the alphabet).
基於保安理由，附件是受密碼保護。打開檔的密碼是您開戶時所提供的身份證明文件或商業登記證編號首六位編號(包括英文字母)。

2. Access the Trading Platform (after 30 May 2020, 2p.m.)

進入交易平台 (於 2020 年 5 月 30 日下午 2 時後)



Input "Client Code" and "Password", then Click "Login"
輸入「客戶號碼」及「密碼」然後按「登入」

- The system will send a “one-time password” via your registered email **each time** you login to your Internet Trading account.

系統於**每次**登入網上股票交易系統賬戶時，以電郵方式發送「一次性認證碼」電子郵件於閣下在本公司登記的電郵地址。



- Show “One-time password” window 顯示「一次性認證碼」視窗



登入

請在您的流動應用程式產生一個一次性密碼(OTP)。
OTP產生後，請輸入該密碼以完成網上登入驗證程序。

驗證碼

登入

按此時止登入程序 終止登入

Input “**One-time password**”, then click “**Login**”
輸入
「**一次性認證碼**」
然後按「**登入**」

- Login successful 登入成功

For details, please refer to the Internet Trading Platform User Manual on our company website.

有關詳細信息，請參閱本公司網站上的新網上股票交易系統使用手冊。

<http://www.delta-asia.com/tc/trading-hk-stock-trading>